
Anketa o zadovoljstvu seminarom iz kolegija Pomorsko i 

općeprometno pravo 

Akademska godina 2011./2012. 

Voditelj seminara: prof.dr.sc. Jasenko Marin 

 

U provedbi ankete je sudjelovalo 57 ispitanika. 

 

1. Molimo Vas da ocijenite seminar ocjenom od 1 do 5 pri čemu je 1 

najniža, a 5 najviša ocjena. 
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Molimo Vas da ocijenite seminar ocjenom od 
1 do 5 pri čemu je 1 najniža, a 5 najviša 

ocjena.



2. Kako biste ocjenili voditelja seminara? 
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3. Jesu li Vam teme koje su se obraĎivale bile zanimljive? 

DA – 14 

NE – 1 

PONEKAD – 10 

UGLAVNOM – 32 
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Kako biste ocjenili voditelja seminara?



 

 

Komentari: 

- Jedan od boljih i zanimljivijih seminara. 

- Teme su nam dobro približene tako da su se i one naizgled nezanimljive 

pretvorile u zanimljive. 

- Teme su interesantne, a profesor je uvijek temu obraĎivao uz aktualne 

primjere iz tog područja. 

- Seminar iz POPa je najbolje organiziran seminar od svih koje sam slušala 

na Pravnom fakultetu. Pisanje esaja je iznimno korisno, a jako rijetko itko 

od studenata to zahtijeva. TakoĎer smo dobivali povratne informacije o 

kvaliteti naših radova, što je isto tako rijetko. Prof. i asistenti su zanimljivi 

i angažirani. Sve u svemu izvrstan seminar! 

- Prof je i one manje teme učinio zanimljivima primjerima, prezentacijama, 

razgovorom. 

- Čak i tema koja bi mi bila manje zanimljiva bila bi iznesena na zanimljiv 

način, pa bi mi privukla pozornost. 

- Tematika pomorskog prava mi uglavnom nije zanimljiva, ali seminarske 

teme profesor je uspio učiniti zanimljivijima no što jesu.      
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Jesu li Vam teme koje su se obrađivale 
bile zanimljive?



4. Smatrate lli da ste pohaĎanjem seminara olakšali pripremanje ispita iz 

ovog predmeta? 

 

DA – 46 

NE – 10 

NEODGOVORENO – 1 

 

 

Komentari: 

- Sustavno obraĎivanje dijelova gradiva kroz objašnjenja prof. koji je 

izuzetno organiziran i održava kvalitetnu nastavu, jako mi je pomoglo pri 

spremanju ispita. Isto tako je korisna i obveza psanja eseja. TakoĎer, 

mogućnost polaganja ispita preko kolokvijauvlike mi je olakšala učenje i 

polaganje ispita. 

- Smatram da općenito nije jer je obraĎeno premalo literature da bi mi baš 

puno pomogla, ali ono što je obraĎeno sigurno će mi pomoći u 

pripremanju. 

- Znam način na koji trebam učiti i kako pripremati ispit, lijepo je 

objašnjeno gradivo da znam što je važnije, što manje važno. 

DA
81%

NE
17%

NEODGOVORENO
2%

Smatrate lli da ste pohađanjem 
seminara olakšali pripremanje ispita iz 

ovog predmeta?



- Seminarom je obuhvaćen mali dio gradiva pa nisam sigurna koliko će to 

pomoći pri pripremanju ispita, ali pomoglo je utoliko što sam se 

zainteresirala za predmet. 

- Seminarski kolokvij nas ne oslobaĎa dijela ispita. 

- Gradivo obraĎeno na seminaru je bilo dobro objašnjeno, a pisanje eseja je 

zahtijevalo kontinuirani rad, čime je uvelike olakšano pisanje kolokvija. 

- Dijelom da jer su se obraĎivale neke teme iz ispitne materije. 

- Nakon svakog seminara, pripremajući se za slijedeći i radeći zadatke, 

obradili bi dio gradiva o kojem bi pisali zadatak, te ga nakon toga prolazili 

s profesorom. 

- Polako se studenta uvodi u ispitnu literaturu. 

- Profesor radi puno primjera iz prakse, gledali smo različite dokumentarce 

u kojima smo puno mogli približiti gradivo. 

- S tim da smatram da se ipak trebala omogućiti prilika ispravljati kolokvije 

koje smo pohaĎali uz seminarski kol. Za koji znam da jedini daje 

mogućnost ispravljanja. Ipak je ovo predmet koji zahtijeva veliku 

posvećenost izvršavanja zadataka , eseja, pohaĎanja nastave . Šteta je da 

sad zbog jednog nepoloženog kol. Ja moram ići na cijeli ispit. 

 

 

5. Je li Vam priprema za seminar putem eseja bila korisna? Zašto? 

 

- Kao što sam već objasnila mislim da je vježbanje pisanja iznimno važno. 

Uz to, razumijevanje gradiva je puno veće i lakše ako se student mora 

potruditi oko istraživanja i sl. umjesto da samo memorira literaturu. 

- Jest, pisanjem seminarskih eseja sam se usavršio u tom području. 

- Da, upoznala sam se s materijom prije predavanja i kvalitetnije naučila 

gradivo. (4) 

- Da, jer mi je olakšalo pripremanje kolokvija jer u njega ulazi gotovo 

isključivo gradivo koje smo obraĎivali na seminaru. (3) 

- Nije pretjerano. 

- Zato što sam putem eseja shvatila što je bitno o nekoj temi i kako je 

ustvari potrebno „malo papira“ kako bi se rekle najbitnije činjenice. 

- Ako se uzme u obzir „repetitio est mater studiorum“, onda da. 



- Jest jer sam lakše naučila gradivo za kolokvij i vježbe, prema tome i za 

ispit. 

- Bilo je korisno jer bi se bolje pripremila za dio gradiva kojeg ćemo raditi, 

a i konačno smo na 4. godini (na)učili pisati esej. 

- Donekle korisna iako mi se pisanje sumarnih eseja čini nepotrebnim jer se 

uglavnom svode na sažimanje zadanih materijala. 

- Da, prije samog seminara putem eseja koje smo pisali bili smo upoznati s 

temom, mogli se uključiti u raspravu i stvoriti mišljenje o samoj temi. 

- Da, jer su me natjerali da otvorim knjigu. (1) 

- Nije, esej se svodio samo na sžimanje onoga što piše u knjizi, člancim i 

konvencijama. 

 

6. Vaše mišljenje o nastavnim metodama korištenim u radu seminara? 

 

- Izrazito mi se sviĎa obraĎivanje gradiva s aktivnim sudjelovanjem 

studenata. Predavanja su bila zanimljiva, a eseji su mi pomogli da se 

pripremim za nastavu i lakše je pratim. 

- Nastavne metode su bile standardne. Nije bilo nikakvih iznenaĎenja. 

- Zadivljena sam. 

- SviĎa mi se što PP prezentacije stavlja na internet tako da ne moramo sve 

žurno zapisivati na seminarunego možemo pratiti profesora i praviti svoje 

bilješke. 

- Najviše su mi se svidjeli filmovi jer su dali drugu perspektivu onoe što 

učimo. 

- Osrednje. 

- Smatram da prof. Marin ima jako dobre nastavne metode te da ulaže puno 

truda u voĎenje seminara  kao i na to da prenese nama znanje. 

 

 

7. Što smatrate prednošću seminara? 

 

- Kolokvije, vježbe pisanja kroz eseje, detaljno obraĎivanje odreĎenih 

dijelova gradiva. 

- Mogućnost izbora profesora na ispitu. 



- Detaljnija obrada važnih tema i tema koje nisu obraĎene u knjizi. 

- Interakcija i angažiranje studenata raznim metodama. 

- Zanimljiv odabir tema, isto tako izlaganje profesora, eseji, svatko mož 

sudjelovati, odnos voditelja prema studentimqa... 

- Filmove i prezentacije. 

- Ocjena više za dobro napisane eseje. (1) 

 

8. Imate li primjedbu/pohvalu/kritiku na rad voditelja seminara? 

 

- Pohvale za jasno izlaganje materije. Kritika – jedan seminar je ostao 

neodržan. Nismo imali ponavljanje za kolokvij. 

- Prof. se trudi, ima dobar odnos sa studentima i kvalitetno objašnjava 

gradivo. 

- Prof. Marin je korektan predavač i dobro objasni temu koja se obraĎuje na 

seminaru, zanimljiv je i pristupačan. Seminar na temu pomorskog 

(transportnog) osiguranja nismo imali – još uvijek mi nije jasno zašto? 

- Sve pohvale prof. Marinu jer je izrazito susretljiv, spreman odgovoriti na 

svako pitanje kako bi nam olakšao gradivo, kao i samo polaganje 

ispita/kolokvija. 

- Prof. Marin je zanimljiv, doima se kao da mu je zaista stalo da nas 

zainteresira i približi nam gradivo. 

- Mislim da bi teme eseja trebalo uže definirati i više obraditi na seminaru i 

da bi jedan dio gradiva trebao biti izbačen iz ispita ili kolokvija (općeg, ne 

seminarskog). Dobro se pripremi za seminar. 

 

9. Što smatrate najvećim nedostatkom seminara? 

 

- Mislim da bi trebalo omogućiti ispravak seminarskog kolokvija jer se uz 

pripremanje dr. ispita studentima potkradaju greške u sem. kolokviju ne 

zato što ne znaju već zato što jednostavno zbog rastresenosti na 2 ili više 

strana rade greške. 

- Pa nema nekih velikih nedostataka... 

- Volio bih da se dvorane može i više zamračiti kad se gledaju filmovi ili 

prezentacije. 

- Neaktivnost studenata. 



- Što profesor nije na početku u potpunosti objasnio kako trebaju izgledati 

eseji. 

 

10. Da možete, što biste mijenjali u radu seminara? 

 

- Termin. 

- Mijenjala ne bih ništa, ali bih eventualno uvela obvezu održavanja 

usmenih prezentacija. Radi se ojoš jednoj važnoj vještini kojoj nas nitko 

ne uči. 

- Povećao bih dinamiku rada u svrhu napretka budućim generacijama. 

- Ne bih mijenjala ništa u vezi seminara. Samo je potrebno fakultetu da ima 

više praktičnih satova kao što su seminari ili vježbe. 

 

 

11. Biste li preporučili ovaj seminar Vašoj kolegici/kolegi s niže godine 

studija? 

DA –56 

NE – 0 

NEODGOVORENO – 1 

 

98%

0%2%

Biste li preporučili ovaj seminar Vašoj 
kolegici/kolegi s niže godine studija?

DA NE NEODGOVORENO



Komentari: 

 

- Seminar nije previše zahtjevan ali ne mogu ga usporediti s ostalim 

kolegijima (zbog nedostataka informacija). 

- Samo ako ima uvjet za 4. godinu. 

- Intereantan seminar, odličan predavač, atmodfera opuštena i lako 

pripremanje ispita nakon toga. 

- U odnosu na ostale seminare smatram da ima nadasve zanimljive teme i 

obraĎuje se problematika svakodnevnog života, za razliku od pukog 

reproduciranja gradiva. 

- Preporučila bih ovaj seminar uz napomenu da iziskuje puno truda i 

vremena. Tako da ne bi preporučila da ovaj seminar upisuje netko tko ima 

kao ja puno zaostataka s prethodne godine. 

 

 

 


